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ZAPISNIK 

 

29. sjednice Općinskog vijeća Općine Ražanac, održane dana 08.05.2024. godine, u prostorijama 

Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac, u Ražancu, s početkom u 18.00 sati. 

NAZOČNI VIJEĆNICI: Petar Miočić, Nikola Rudela, Pere Zubčić, Stipe Pržić, Nikola Miletić, 

Ante Bolonja, Mate Marušić, Nikola Miletić-Ražanac, Edmond Miletić, Ante Dundović, 

Tomislav Čavić  

NENAZOČNI VIJEĆNICI: Lovre Marelić, Ante Miočić 

OSTALI NAZOČNI: načelnik Općine Ražanac Damir Jordan, ing., pročelnik Upravnog odjela 

za komunalno gospodarstvo, javnu nabavu i EU fondove Hrvoje Benić mag.iur.,voditelj odsjeka 

za financije i proračun Marko Katić mag.oec., ravnateljica Dječjeg vrtića Ražanac Martina 

Bljajić, ravnateljica Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac Andrea Beljo, odgojiteljica u Dječjem 

vrtiću Ražanac Zrinka Stošić 

ZAPISNIČAR: Vanda Kovačević 

Na početku sjednice Petar Miočić, predsjednik Općinskog vijeća (u daljnjem tekstu 

PREDSJEDATELJ), otvara sjednicu i pozdravlja nazočne. Poziva sve prisutne da u znak 

sjećanja na sve koji su svoje živote dali za Hrvatsku, minutom šutnje odaju počast.       

PREDSJEDATELJ moli pročelnika Hrvoja Benića da izvrši prozivku nazočnih vijećnika. Nakon 

toga iznosi da je na sjednici nazočno 11 vijećnika, te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je prije početka sjednice  na znanje vijećnicima dostavljeno:  

- Pravno mišljenje zahtjevima Darka Žagra i Milana Miletića i dr.; 

te nadalje iznosi da je prije početka sjednice dostavljena jedna nadopuna Dnevnog reda: 

- Prijedlog Odluke o II. izmjeni Odluke o izradi V. izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine 

Ražanac 

  

te pita ima li još nadopuna Dnevnog reda.  

Kako nije bilo drugih nadopuna PREDSJEDATELJ stavlja ovakav Dnevni red na glasovanje.  

Nakon glasovanja dizanjem ruku objavljuje se da je sa 11 glasova „za“, donesen 

 

Z a k lj u č a k 

Utvrđuje se sljedeći  

D n e v n i   r e d: 

1. Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća 
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2. Usvajanje zapisnika sa 28.telefonske sjednice Općinskog načelnika 

3. Izvješće o radu Općinskog načelnika za razdoblje od 01.srpnja 2023.godine do 31.prosinca 

2023.godine 

4. Prijedlog godišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna Općine Ražanac za 2023.godinu 

5. Prijedlog izvješća o izvršenju Programa  izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2023.godinu 

6. Prijedlog izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2023.godinu 

7. Prijedlog  zaključka o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Ražanac za razdoblje od 01.01. do 

31.12.2023.godine 

8. Prijedlog zaključka o izvršenju Financijskog plana Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac za razdoblje 

od 01.01. do 31.12.2023.godine 

9. Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Ražanac za 2024.godinu 

10. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2024.godinu 

11. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2024.godinu 

12. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi za 2024.godinu 

13. Prijedlog zaključka o I. izmjenama i dopunama Financijskog plana  Dječjeg vrtića Ražanac za 2024. 

godinu 

14. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu dozvola na pomorskom dobru na 

području Općine Ražanac 

15. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na potpis Kolektivnog Ugovora za zaposlene u 

Dječjem vrtiću Ražanac 

16. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na potpis Ugovora o organizaciji i financiranju 

zdravstvene zaštite za vrijeme turističke sezone za 2024.godine 

17. Prijedlog Odluke o II. izmjeni Odluke o izradi V. izmjene i dopune Prostornog plana uređenja 

Općine Ražanac 

18. Aktualni sat 

                                                                                     

 

AD/1.   

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Zapisnik sa 27. sjednice 

Općinskog vijeća. Otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnik Nikola Miletić-Ražanac koji ima ispravke navoda. 

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća, na 

glasovanje. 

Utvrđuje se da se sa 10 glasova „za“  i 1 glasom „suzdržan“ usvaja Zapisnik sa 27. sjednice 

Općinskog vijeća. 

AD/2. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Zapisnik sa 28. sjednice 

Općinskog vijeća. Otvara raspravu.  
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Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja zapisnik sa 28. sjednice Općinskog vijeća, na 

glasovanje. 

Utvrđuje se da se sa 11 glasova „za“ usvaja Zapisnik sa 28. sjednice Općinskog vijeća. 

AD/3. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljeno  Izvješće o radu Općinskog 

načelnika za razdoblje od 01.srpnja 2023.godine do 31.prosinca 2023.godine 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje.                               

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. 

U raspravi sudjeluju vijećnici Edmond Miletić i Nikola Miletić – Ražanac, pročelnik Hrvoje 

Benić i općinski načelnik Damir Jordan. 

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ konstatira da se Izvješće o radu Općinskog načelnika za 

razdoblje od 01.srpnja 2023.godine do 31.prosinca 2023.godine daje na znanje te da se o njemu 

ne glasuje. 

Izvješće se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/4. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog godišnjeg izvješća o 

izvršenju Proračuna Općine Ražanac za 2023.godinu 

Načelnik Damir Jordan i voditelj odsjeka za financije i proračun Marko Katić iznose 

obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluju vijećnici Edmond Miletić i Nikola Miletić – Ražanac, voditelj odsjeka za 

financije Marko Katić te općinski načelnik Damir Jordan.                                                                                                        

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog godišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna 

Općine Ražanac za 2023.godinu , na glasovanje. 

Utvrđuje se da se sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „suzdržan“ usvaja Godišnje izvješće o izvršenju 

Proračuna Općine Ražanac za 2023.godinu. 

Godišnje izvješće se nalazi  u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/5. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog izvješća o izvršenju 

Programa  izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023.godinu. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje.  

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.                                                                                                   

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog izvješća o izvršenju Programa  

izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023.godinu, na glasovanje. 
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Zatim se sa 10 glasova „za“ i 1 glasom „suzdržan“ usvaja Izvješće o izvršenju Programa  

izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023.godinu. 

Izvješće se nalazi  u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/6. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog izvješća o 

izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023.godinu 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.                                                                                                

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog izvješća o izvršenju Programa 

održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023.godinu, na glasovanje. 

Utvrđuje se da se sa 10 glasova „za“  i 1 glasom „suzdržan“ Usvaja Izvješće o izvršenju 

Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023.godinu 

Izvješće se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/7. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog  zaključka o 

izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Ražanac za razdoblje od 01.01. do 

31.12.2023.godine 

Voditelj odsjeka za financije i proračun Marko Katić iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. U raspravi sudjeluju vijećnici Nikola Miletić- Ražanac i 

Ante Dundović, te općinski načelnik Damir Jordan.                                                                                                                                                                                            

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog  zaključka o izvršenju Financijskog plana 

Dječjeg vrtića Ražanac za razdoblje od 01.01. do 31.12.2023.godine, na glasovanje. 

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Zaključak o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića 

Ražanac za razdoblje od 01.01. do 31.12.2023.godine. 

Zaključak se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/8. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog zaključka o 

izvršenju Financijskog plana Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac za razdoblje od 01.01. do 

31.12.2023.godine. 

Voditelj odsjeka za financije i proračun Marko Katić iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.                                                                                                   

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog izvješća o izvršenju Prijedlog 

zaključka o izvršenju Financijskog plana Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac za razdoblje od 

01.01. do 31.12.2023.godine, na glasovanje. 
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Zatim se sa  10 glasova „za“  i 1 glasom „suzdržan“ donosi Zaključak o izvršenju Financijskog 

plana Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac za razdoblje od 01.01. do 31.12.2023.godine. 

Zaključak se nalazi  u privitku ovog zapisnika i čine njegov sastavni dio. 

AD/9. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna 

Općine Ražanac za 2024.godinu 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluju vijećnici Edmond Miletić, Nikola Miletić - Ražanac i Ante Dundović, te 

općinski načelnik Damir Jordan.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Općine 

Ražanac za 2024.godinu, na glasovanje. 

Zatim se sa 9 glasova „za“  i 2 glasa „suzdržan“ donose I. izmjene i dopuna Proračuna Općine 

Ražanac za 2024.godinu. 

I.Izmjene i dopune se nalaze u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/10. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog I. izmjena i 

dopuna Programa izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. 

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa 

izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, na glasovanje.                                   

Zatim se sa 10 glasova „za“ i 1 glasom „suzdržan“ donose I. izmjene i dopune Programa 

izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu 

I.Izmjene i dopune se nalaze u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/11. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog I. izmjena i 

dopuna Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.                                                                                                                                                                                                                                                          

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa 

održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, na glasovanje. 

Zatim se sa 10 glasova „za“ i 1 glasom „suzdržan“ donose I. izmjene i dopune Programa 

održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu. 
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I.Izmjene i dopune se nalaze u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/12. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog I. izmjena i 

dopuna Programa socijalne skrbi za 2024.godinu. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. 

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa 

socijalne skrbi za 2024.godinu, na glasovanje.                                   

Zatim se sa 10 glasova „za“ i  1 glasom „suzdržan“ donose I. izmjene i dopune Programa 

socijalne skrbi za 2024.godinu 

I.Izmjene i dopune se nalaze u privitku ovog zapisnika i čine njegov sastavni dio. 

AD/13. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljena Prijedlog zaključka o I. 

izmjenama i dopunama Financijskog plana  Dječjeg vrtića Ražanac za 2024. godinu 

Voditelj odsjeka za financije i proračun Marko Katić iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. 

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog zaključka o I. izmjenama i 

dopunama Financijskog plana  Dječjeg vrtića Ražanac za 2024. godinu, na glasovanje.                                   

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Zaključak o I. izmjenama i dopunama Financijskog plana  

Dječjeg vrtića Ražanac za 2024. godinu 

Zaključak se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/14. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o odabiru 

najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu dozvola na pomorskom dobru na području Općine Ražanac. 

Načelnik Damir Jordan i pročelnik Hrvoje Benić iznose obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. 

U raspravi sudjeluju vijećnici Edmond Miletić, Nikola Miletić, Nikola Miletić-Ražanac, 

pročelnik Hrvoje Benić i načelnik Damir Jordan.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuditelja 

za dodjelu dozvola na pomorskom dobru na području Općine Ražanac, na glasovanje.                                   

Zatim se sa 10 glasova „za“ i 1 glasom „protiv“ donosi Odluka o odabiru najpovoljnijih 

ponuditelja za dodjelu dozvola na pomorskom dobru na području Općine Ražanac. 
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Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/15. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljena Prijedlog Odluke o 

davanju prethodne suglasnosti na potpis Kolektivnog Ugovora za zaposlene u Dječjem vrtiću 

Ražanac. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. 

U raspravi sudjeluju vijećnici Edmond Miletić, Nikola Miletić, Ante Dundović i Nikola Miletić 

Ražanac, odgojiteljica Zrinka Stošić te načelnik Damir Jordan.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ predlaže  da se Prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na potpis Kolektivnog Ugovora za zaposlene u Dječjem vrtiću Ražanac vrati na 

doradu radi utvrđivanja uvjeta može li se prihvatiti članak 35 . Prijedloga Kolektivnog ugovora, 

te stavlja takav prijedlog na glasovanje.                                   

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Zaključak da se Prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti Općinskom načelniku Općine Ražanac na potpis Kolektivnog ugovora za zaposlene u 

Dječjem vrtiću Ražanac, vrati na doradu radi utvrđivanja uvjeta može li se prihvatiti članak 35 . 

Prijedloga Kolektivnog ugovora. 

Zaključak se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/16. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljena Prijedlog Odluke o 

davanju prethodne suglasnosti na potpis Ugovora o organizaciji i financiranju zdravstvene zaštite 

za vrijeme turističke sezone za 2024.godine.  

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. 

U raspravi sudjeluje vijećnik Nikola Miletić - Ražanac. 

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 

potpis Ugovora o organizaciji i financiranju zdravstvene zaštite za vrijeme turističke sezone za 

2024.godine, na glasovanje.                                   

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Odluka o davanju prethodne suglasnosti na potpis Ugovora o 

organizaciji i financiranju zdravstvene zaštite za vrijeme turističke sezone za 2024.godine. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/17. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o II. 

izmjeni Odluke o izradi V. izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Ražanac. 



8 
 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. 

U raspravi sudjeluju vijećnici Ante Dundović, Mate Marušić, Edmond Miletić i načelnik Damir 

Jordan.                                                                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o II. izmjeni Odluke o izradi V. 

izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Ražanac, na glasovanje.                                   

Zatim se sa 10 glasova „za“   i 1 glasom „suzdržan“ donosi Odluka o II. izmjeni Odluke o izradi 

V. izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Ražanac 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/18. 

Aktualni sat 

Vijećnika Antu Dundovića zanima hoće li dječji vrtić u Radovinu biti završen u ovoj godini.                                             

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi kako je konačno dovršena javna nabava i donesena 

Odluka o odabiru, a pravni subjekt do potpisivanja ugovora mora još dokazati neke uvjete, 

dostaviti jamstva i sve što je u natječajnoj dokumentaciji. Nagalašava da će se ugovor potpisati 

čim to bude dostavljeno te iznosi da bi to moglo biti u roku desetak dana, da zatim slijedi 

uvođenje u posao nekih petnaest dana te zatim i početak radova. Napominje kako u Radovinu 

nema zabrane građenja te da se tamo može raditi cijelo ljeto. Iznosi kako je za taj građevinski dio 

predviđena maksimalno godina dana ali da se to možda može i ranije završiti. Nada se da bi se 

sljedeće godine moglo upisivati djecu u taj vrtić. Iznosi kako se paralelno može raspisati natječaj 

za opremu te nadalje iznosi kako je za rad potrebno ishoditi dozvolu Ministarstva.                                                                                                                                                                   

Vijećnika Antu Dundovića zanima vezano za opremu za Kapelicu u Radovinu da li je naručena. 

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi kako je došla ponuda te da će se napraviti narudžbenica. 

Vijećnik Ante Dundović iznosi kako bi bilo potrebno ispred kapelice staviti 30 m² kockica jer 

kola od kolica upadaju u rizlu te ih treba nositi.                                                                                                                                                         

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da treba izaći na teren i vidjeti što se može.                                             

Vijećnik Edmond Miletić iznosi da ima jedan problem koji imaju i drugi, a vezan je za 

komunalnu naknadu. Ističe da su u novim rješenjima od prije godinu dana bile sporne 

kvadrature. Nadalje iznosi kako je njemu sad došlo novo rješenje te da je vidljivo da je plaćao za 

četvrtinu računa više jer mu je stavljeno četvrtinu kvadrata više nego što ima. Naglašava kako je 

očito da mu Općina mora vratiti tu četvrtinu, ne samo njemu nego svima. Zanima ga vodi li se 

računa o tome te postoji li način na koji će se to vratiti. Nadalje iznosi kako je određenom broju 

ljudi stavljeno više kvadrata te ga zanima koliko ima ljudi kojima je stavljeno manje kvadrata jer 

sumnja da nekome nije stavljeno manje. Iznosi kako je to taj veliki problem zadnjih trideset 

godina, to plaćanje komunalne naknade, koja je bila nikakva, pa je bila malo bolja, pa se sad 

radilo na tome te je puno bolja nego prije. Naglašava kako u rješenju koje je dobio piše da Žalba 

ne odgađa plaćanje, te iznosi da su općinski pravnici savjetovali ljude da ne plaćaju. Smatra da to 

nije dobar način.                                                                                                                                                                            

Pročelnik Hrvoje Benić odgovara da su prošle godine izdana nova rješenja za 2023. godinu, a 
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prije toga su izdana rješenja 2019. godine. Ističe da je, s obzirom da je izvršeno ažuriranje 

kvadratura, kod nekih došlo do pogreške ili je bila zaračunata veća kvadratura. Iznosi da je po 

njegovoj procjeni to nekih 10%, odnosno da je toliko bilo žalbi. Napominje da će ljudi ili 

zatražiti povrat preplaćenog novca ili će za ovu godinu platiti manje.                                                                                                                                                      

Općinski načelnik Damir Jordan naglašava kako je ukupno komunalna naknada sada veća za tri 

puta, te da su rješenja sada preciznija. Napominje da su rješenja upravni postupak te da na svako 

rješenje stranka ima pravo žalbe u propisanom roku. Nadalje naglašava da se novac neće vratiti 

onome tko se nije žalio te da će se vraćati ili umanjiti onima koji su se žalili u propisanom roku, 

utvrđeno im je stvarno stanje i žalba im je usvojena. Ističe da stranka može izabrati na koji način 

će joj se vratiti novci, te napominje da se uvijek dogodi neka greška.                                                                                                   

Vijećnik Edmond Miletić iznosi kako mu je nelogično da ti ljudi sad moraju opet dolaziti u 

Općinu. Smatra da Općina mora naći model povrata.                                                                                                                       

Općinski načelnik Damir Jordan odgovara da ne moraju dolaziti, da će se u računovodstvu 

knjižiti pretplata i da će za taj iznos biti oslobođeni.                                                                                                   

Vijećnik Nikola Miletić-Ražanac iznosi kako je načelnik to dobro rekao, da je ili jedan ili drugi 

model dobar. Nadalje iznosi da treba biti fleksibilniji i ne biti strog što se tiče rokova, da se uvaži 

žalba koja je došla kasnije.                                                                                                               

Nadalje ga zanima vezano za Zakon o upravljanju i raspolaganju imovinom u vlasništvu RH koji 

je donesen pri kraju prošle godine, a između ostalog se u njemu predlaže spušatanje 

raspolaganjem tom imovinom na općine, gradove i županije u cilju boljeg i učinkovitijeg 

raspolaganja tom imovinom. Iznosi kako je pročitao u novinama da je ministar Bačić vratio 

Zadarskoj županiji četrdesetak predmeta. Napominje da je 2019.godine putem Zadarske županije 

podenseno u Ministarstvo državne imovine nekih tridesetak zahtjeva za povratom po prioritetma 

1 i 2. Ističe da se tu radi o izgradnji mjesnog groblja u mjestu Ljubač, stambenom zbrinjavanju 

mladih, izgradnji reciklažnog dvorišta itd. Zanima ga da li je Općina postupala po ovim 

pitanjima te ima li nekakvih informacija da se to rješava.                                                                                                                                     

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi kako su ti predmeti u postupku, da ne zna za tih trideset, 

da zna za nekoliko. Iznosi da će sad za državne nekretenine u vlasništvu RH do milijun eura 

administrativne poslove obavljati županija te da se već kontaktiralo sa pročelnikom Miletićem 

čiji odjel je nadležan za to. Što se tiče tog terena za mlade napominje da je procjena veća od 

milijun eura pa će postupak voditi ministarstvo. Iznosi da se taj predmet nadopunjavao te da je 

jedna odluka donesena, da se išlo u ministarstvo ali da to ide sporo. Naglašava da je obećano da 

će Općina to dobiti. Nadalje iznosi da što se tiče ostalih predmeta da su oni u Zadarskoj županiji 

te da su otvoreni novi predmeti; za neke ceste i za dom za starije i nemoćne. Nada se da će taj 

Zakon olakšati i ubrzati  taj proces.                                                                                                                                                              

Pročelnik Hrvoje Benić iznosi vezano za taj teren za mlade da je zastoj jer se teren nalazi u 

šumsko-gospodarskoj osnovi te je nadležno Ministarstvo poljoprivrede kojem će se poslati 

zahtjev da se izbaci  kako bi opet bilo nadležno Ministarstvo državne imovine.                                                                           

Vijećnik Nikola Miletić – Ražanac iznosi kako je 2018. godine upućen zahtjev Ministarstvu 

državne imovine za nekretninu 3227, to je autokamp. Iznosi kako se tada nije moglo reagirati jer 

nije bio izbačen iz šumsko-gospodarske osnove. Napominje kako je Općina bila aktivna te da je 

sada izbačen pa bi volio znati što je sa tim kampom koji je od značaja za Općinu Ražanac.                                                                           

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi kako će vijećnik dobiti pisani odgovor. Naglašava kako 
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se pokušavalo i u ministarstvu i svugdje ali nije bilo uspjeha. Ističe kako je to još uvijek državna 

imovina te kako oni imaju mogućnost raspolaganja i davanja u koncesije.                                                                          

Vijećnik Edmond Miletić smatra da za prekope koji se rade i za koje se plaća kapara od 600 eura 

da ta cijena ne može biti fiksna.                                                                                                                                       

Pročelnik Hrvoje Benić odgovara da nije fiksna.                                                                                                            

Vijećnik Edmond Miletić iznosi da svi znaju za taj zadnji slučaj.... smatra da bi Općina to trebala 

preuzeti na sebe jer ispada da svatko može dovesti bilo koga da zakrpa na takav način.                                                             

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da se slaže te smatra se treba donijeti pravilnik da se svi 

prekopi prije asfaltiranja moraju betonirati. Iznosi da to radi Elektra i neko kooperanti. 

Naglašava da će se takav pravilnik sigurno napraviti.                                                                                                                                          

Vijećnik Edmond Miletić iznosi da je to jedan od glavnih puteva na plažu te da je to stvarno 

sramota.                                                                                                                                                  

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da su ono kod rive napravile Županijske ceste i Colas jer 

je to županijska cesta te da ih je nakon što je to vidio odmah nazvao i rekao da ih moli da idući 

put uopće ne asfaltiraju jer je ono katastrofa.                                                                                                                                                                     

Vijećnik Nikola Miletić -Ražanac iznosi da to je županijska cesta i da se sa njima iskomunicira.                    

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da ih je odmah zvao jer je ono stvarno sramota.                               

Vijećnika Antu Bolonju zanima grobna naknada i proširenje groblja u Radovinu, da li je to što 

riješeno. Također ga zanima da li je Komunalac popisao grobna mjesta te hoće li barem malo 

urediti groblje jer misli da u Radovinu ovu godinu nisu bili. Iznosi da ga ljudi pitaju hoće li se i 

kada groblje početi graditi.                                                                                                                                                                             

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da će se početi graditi, da je projektant spor ali da je 

nešto napravljeno te da je poslan zahtjev za potvrdu Glavnog projekta. Naglašava da se sad čeka 

potvrda Glavnog projekta. Nadalje iznosi da treba napraviti Očevidnik grobnih mjesta, da to nije 

mali posao te da se na njemu radi. Napominje da to nije jednostavno te da će se poslati računi 

kad bude sve gotovo. Iznosi da je projektantica napravila veći dio posla te da kad se dobije 

potvrda Glavnog projekta treba vidjeti kako to sve isfinancirati. Napominje da treba raspisati 

javni poziv mještanima da se jave za uzimanje grobnice te da uplate određeni iznos da se to 

počne raditi te je mišljenja da to neće biti dovoljno novaca jer će to puno koštati. Iznosi da je to 

potreba ne samo u Radovinu već i u drugim mjestima te da će se nešto napraviti. 

Dnevni red je iscrpljen i sjednica je završena u 20,35 sati. 
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